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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 2 ad B17 om forbud mod 
import og salg af illegalt træ, stillet af Folketingets Miljø- og Planlæg-
ningsudvalg. 
 
Spørgsmål nr. 2:  
Vil ministeren kommentere henvendelsen af 22/2-06 fra Dansk Træforening, 
jf. B 17 - bilag 3? 
 
Svar 
Jeg finder, i tråd med de synspunkter der udtrykkes i henvendelsen, at min 
9-punktsplan for indkøb af lovligt og bæredygtigt træ og EU’s FLEGT-
handlingsplan giver en god basis for at fremme bæredygtig skovdrift gen-
nem forbrug og handel. 
 
Et vigtigt element i FLEGT-handlingsplanen er den netop vedtagne forord-
ning om indførelse af en licensordning for import af træ til Det Europæiske 
Fællesskab. Kommissionen vil levere en analyse af mulighederne for yderli-
gere regulering, der kan bremse importen af ulovligt produceret træ til EU. 
Kommissionen har oplyst, at de forventer, at analysen er færdig til sommer. 
 
Som nævnt under beslutningsforslagets behandling i Folketinget ønsker jeg 
at afvente analysen fra Kommissionen, før jeg fastlægger min holdning til 
sådan yderligere regulering. 
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